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文化教育 :文化民族性与个性化的有效方式

陈华文
(浙江师范大学 人文学院 ,浙江 金华 321004)

摘　要 :文化教育是人类将文化传授给下一代的一种独特方式 ,它不仅将人类的文化创造传承给下一代 ,

而且这种传承还是人类与动物界区别开来的重要形态 ,同时 ,也是文化教育使文化的民族性与个性化成为一

种普遍的现象和规律。本文从文化教育起源入手 ,区分文化教育与教育 ,提出了文化习得的概念 ,并对文化教

育的意义和价值进行了开掘。
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Cultural Education : the Effective Way of Cultural Nationality and Individuality

CHEN Hua2wen
( College of Humanities , Zhejiang Normal University , Jinhua 321004 , China)

Abstract : Cultural transmission to the next generation by means of cultural education is a unique way that

makes a great difference between human beings and animals. Meanwhile , cultural education makes cultural nation2
ality and individuality universal phenomena. The article starts from the concept of cultural education and then draws

a distinction between cultural education and education. The concept of cultural acquisition is put forward and the

value of cultural education also discussed.
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